
 

 

 

Številka: 900-209/2024-5 

Datum: 5. 9. 2024 

 

Z A P I S N I K 

18. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v sredo, 4. septenbra 2024 ob 18.00 uri na sedežu 

Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: : Saša Đorđević, Luka Hiti, Filip Slakan Jakovljević, Matjaž Slavko Ilnikar, 

Damjan Jović, Žiga Kosi, Tamara Krebelj, Beno Pehani, Marjan Starc, Ivan Šček, Pavle Šijanec, Helena 

Marija Zupan, Bogdana Žagar Stelling. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Petra Blajhribar Kubo– opr., Vesna Petrič - opr., Maja Selič - opr., Darja 

Zajc – opr.. 

 

OSTALI NAVZOČI: Čaušević Enes- predsednik NO, Domen Gorenjšek-odvetnik, oba Celovška 143, 

Saša Batistič- upravnik GV Center, Damjan Korošec – Celovška 124-130, Goran 

Kreačič, Vladimir Dobrev – oba predstavnika investitorja, Janez Cerar – SLS MU 

MOL 

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti 13 članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet 

sklepčen in lahko prične s sejo. Uvodoma je predsednik pozdravil prisotne goste , nato je prebral dnevni 

red seje i  odprl razpravo o predlaganem dnevnem redu.  

Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje   

DNEVNI RED SEJE: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje Sveta in 4. izredne seje ČS Šiška MOL  

2. Seznanitev z namero izgradnje stolpnica C-tower 

3.  Seznanitev z rebalansom 2024 in spremembami FN 2025 

4. Razno  

 

Navzočih je bilo 13  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13  članov sveta. 

Za je glasovalo 13  članov sveta. 

DNEVNI RED  je bil sprejet. 

 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE IN 3. IZREDNE SEJE SVETA ČS 

ŠIŠKA MOL 

Zapisnika seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  



 

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 17. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine 

Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/18: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 17. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za je glasovalo 13 članov sveta. 

Sklep 1/18 je bil sprejet. 

 

Nato je predsednik je odprl razpravo o zapisniku 4. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne 

občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 2/18: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 4. izredne seje Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep 2/18 je bil sprejet. 

AD 2. 

SEZNANITEV Z NAMERO IZGRADNJE STOLPNICA C-TOWER 

 

Uvodoma je predsednik prisotne seznanil, da se je svet sestal v razširjeni sestavi z namenom, da se 

ugotovi, če obstajajo med investitorjem in prebivalci še kakšna odprta vprašanja v zvezi z  nameravano 

izgradnje objekta C-tower. Nadalje, da je namen tudi, da se dogovori protokol komunikacije med 

investitorjem in predstavniki prebivalcev, oz. da gradimo dialog med obema stranema.  Glede na to, da 

so se investitor, predstavniki MOL in predstavniki stanovalcev že srečali na sestanku dne 24.4.2024 je 

ta sestanek tudi priložnost, da ugotovimo trenutno stanje in ali so dogovori s tega sestanka realizirani. 

oz. usklajeni.  

Sejo sta zapustila g. Kosi in g. Jovič. 

Nato je predsednik dal besedo g. Čauševcu. G. Čauševec je svet seznanil z pomisleki, ki in izzivi, s 

katerimi se soočajo prebivalci objekta Celovška 143. Povedal je tudi, da si stanovalci od investitorja 

želijo v novem objektu cca. 20 parkirnih mest, ki bi jih lahko kupili ali najeli tisti stanovalci, ki trenutno 

že najemajo parkirna mesta na obstoječem parkirišču. Investitor je povedal, da se bo potrudil, da bi to 

željo lahko izpolnil. V razpravi, ki je sledila so sodelovali: g. Gorenjšek, g. Kreačič, g. Čauševec, g. 

Dobrev, g. Pehani, g. Hiti, g. Šijanec, ga. Batistič, ga. Zupan in g. Ilnikar.   

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 3/18: 

Svet ČS Šiška se je seznanil z urbanistično strategijo na območju ČS Šiška. 



 

Predsednik se je zahvalil vabljeni gostji za udeležbo na seji in gostja je zapustila sejo. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep 3/18 je bil sprejet. 

 

 

PREDLOG SKLEPA št. 4/18: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, bo na naslednjo sejo vabil vse udeležene ob izgradnji stavbe C-tower, 

ter pripravljavca OPPN, da skupaj uskladijo odprta vprašanja. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep 4/18 je bil sprejet 

 

Predsednik se je zahvalil vabljenim gostom za udeležbo. Nato so le ti zapustili sejo 

 

 

AD 3. 

SEZNANITEV Z REBALANSOM 2024 IN SPREMEMBAMI FN 2025 

Gradivo so svetniki prejeli skupaj s sklicem seje. Predsednik je svetnikom predstavil predlog rebalansa 

2024 in spremembo FN 2025.. Pojasnil je kje je prišlo do povečanja oz. spremembe sredstev.  

Sejo je zapustil g. Šček.. 

 

Nato je predsednik odprl razpravo. Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje   

PREDLOG SKLEPA št. 5/18: 

Svet ČS Šiška je sprejel rebalans 2024. 

 Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep 5/18 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 6/18: 

Svet ČS Šiška je sprejel sprememb FN 2025. 

 Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep 6/18 je bil sprejet. 

 

 

AD 4. 

RAZNO  

Predsednik je svetnike seznani, z uvedbo enosmernega prometa v kareju med ulico Na Jami, Vodnikovo 

cesto, Šišensko cesto in Celovško cesto. Povedal je, da je sicer v začetku prišlo do manjših težav a se 

odpravljajo in sproti usklajujejo.  

Svetnike je seznanil tudi, da so bili korigirani krmilni programi na semaforjih v križišču Vodnikove in 

Šišenske ceste, Šišenske in Podutiške ceste, Večne poti in Draga, da bi se zagotovila večja pretočnost 

teh križišč.  



 

Svetniki so za svet OŠ Spodnja Šiška evidentirali svetnico go. Bogdano Žagar Stelling. 

Svet je potrdil ekipo, ki bo sodelovala na 2. ljubljanskem festivalu športa. 

Svet se je seznanil z dopisom upravnika Tabor, ki je predložil mnenje podjetja Pro Arbo d.o.o., da je 

zaradi bolezni potrebno podreti drevesa pred objektom Česnikova 2-10. Glede na to, da gre za 

»invazivno tujerodno rastlino, ki povzroča nemalo težav«, na ČS pa v zvezi s temi drevesi prihajajo 

pritožbe krajanov, se svet z odstranitvijo strinja. 

 

S tem je bil dnevni red 18. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška izčrpan in predsednik je zaključil sejo.  

 

Zapisal: 

Janez Cerar 

 

Predsednik Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška 

Matjaž Slavko  Ilnikar 


